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Schriftelijke vraag

Op 06-02-20L8 heeft de fractie van de SP, n.a.v. het bericht dat Accessio failliet is gegaan, vragen
gesteld over de daarbij behorende consequenties voor personeel en de fietsenstalling.

Op vraag 2 antwoordt de wethou der: "Vanuit deze verontwoordelijkheid voor de fietsenstolling heeft
Porkeerbeheer een derde partij de opdrocht gegeven het beheer von de twee fietsenstollingen met
ingang van 7 februorijl. tijdelijk in te vullen tot er een structurele oplossing komt."

ln BNdeStem van t5-O2-20L8 wordt de wethouder als volgt geciteerd: ,,Meor we zoeken wel noar
een meer definitieve oplossing. De stolling wos verpocht oon Accessio. Wellicht dat er een nieuwe
inschrijving komt."

https://www. bndestem. n l/roosendaa l/oplossing-ontslagen-medewerkers-fietsensta lling-
roosef daal-in-zicht-a583def9/

Hierover hebben we de volgende vragen

ls er al zicht op een meer structurele oplossing?
a. Zo ja, kunt u ons informeren over deze oplossing?
b. Zo niet, wanneer venruacht u wel een structurele oplossing te hebben gevonden en aan deze

Raad kenbaarte kunnen maken?

Namens,

VLP, Arwen van Gestel

SP, Adriënne Maas
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Wij beantwoorden uw vragen als volgt:

1a. Er is nog geen structurete optossing.

1b. Op dit moment worden de mogelijkheden verkend hoe de fietsenstalling bemenst kan gaan
worden, zonder dat de continu'r'teit in het gedrang komt. lk verwacht dat we na de zomer het plan
aan de raad kenbaar kunnen maken.

Wij hopen u hiermee votdoende te hebben geinformeerd.

van burgemeester en wethouders
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